
 

 

Finančná komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

 

Košice:  05. 10. 2023 

Číslo:  3489/2023/OF-  

Vybavuje: Ing. Martin Sokol 

 tajomník komisie 

 email: martin.sokol@vucke.sk 

 telefón: 055/7268 158 

   

 

ZÁPISNICA 

 

zo 7. rokovania Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 05. októbra 2023 (štvrtok ) o 9:00 hod.  
na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru 1, Košice, 

zasadacia miestnosť č. 310 (2. poschodie) 

 
 

PROGRAM ROKOVANIA 

 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Majetkové veci:  

a) Budúca zámena nehnuteľností medzi Košickým samosprávnym krajom a mestom 

Spišská Nová Ves 

b) Nájom nebytových priestorov pre Inovačné centrum Košického kraja 

3. Spolufinancovanie stredných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK  

v súvislosti s výzvou Ministerstva investícií, regionálneho rozvoja  

a informatizácie SR na predkladanie žiadostí o poskytnutie nenávratného finančného 

príspevku na podporu komplexného rozvoja stredného odborného vzdelávania, kód výzvy: 

PSK-MIRRI-001-2023-DV-FST 

4. Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho 

kraja za rok 2021      

5. Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho 

kraja za rok 2022 

6. Spolufinancovanie projektov z Programu Slovensko2021 – 2027, špecifický cieľ RSO 

3.2.     

7. Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho kraja na 

roky 2023 – 2027 (s výhľadom do roku 2030) 

8. Zabezpečenie úverových zdrojov na financovanie investičných akcií vo výške  

17 650 000 EUR 

9. Návrhy, podnety a požiadavky 

10. Rôzne 

11. Záver 

 

 

 



 

 

 

 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

Vyjadrenie:  Predseda komisie - pani poslankyňa Kovačevičová privítala prítomných členov 

komisie a zástupcov Úradu KSK. Z celkového počtu 25 členov komisie je prítomných 18 členov 

komisie, čo je nadpolovičná väčšina a komisia je uznášaniaschopná.  

Svoju neúčasť na 7. rokovaní komisie ospravedlnili: RNDr. Ladislav Ruttkay, Mgr. Rastislav 

Javorský, Mgr. Michal Drengubiak, Ladislav Kocsis, Mgr. Adriana Gergely Papp, Ing. Ján 

Kokarda, Ing. Štefan Lasky,  

 

Predseda upozornil prítomných, že z rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový záznam.  

 

Záver: Predseda komisie skonštatoval, že komisia je uznášaniaschopná. Požiadal členov komisie 

o hlasovanie o navrhovanom programe rokovania. 

 

Uznesenie č. 35/2023 
Komisia schvaľuje program 7. rokovania komisie. 

 

Hlasovanie č. 1 

Prítomní:  16 

Za: 16                           Proti: 0                                      Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 2 

Majetkové veci:  

a) Budúca zámena nehnuteľností medzi Košickým samosprávnym krajom a mestom 

Spišská Nová Ves 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala JUDr. Ľubica Palková, poverená riadením Odboru správy 

majetku 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky.  

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 36/2023 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 2 

Prítomní: 16 

Za: 16                                      Proti: 0                                      Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

b) Nájom nebytových priestorov pre Inovačné centrum Košického kraja 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala JUDr. Ľubica Palková, poverená riadením Odboru správy 

majetku 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 



 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 37/2023 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 3 

Prítomní: 16 

Za: 16                                        Proti: 0                                   Zdržal sa: 0  

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 3 

Spolufinancovanie stredných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK  

v súvislosti s výzvou Ministerstva investícií, regionálneho rozvoja  

a informatizácie SR na predkladanie žiadostí o poskytnutie nenávratného finančného 

príspevku na podporu komplexného rozvoja stredného odborného vzdelávania, kód výzvy: 

PSK-MIRRI-001-2023-DV-FST 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala Mgr. Andrea Gajdošová, poverená riadením odboru školstva  

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 38/2023 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 4 

Prítomní: 16 

Za: 16                                        Proti: 0                                     Zdržal sa: 0   

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 4 

Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho 

kraja za rok 2021      

 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala Mgr. Katarína Rosičová, PhD. Referent pre analýzy 

štatistických údajov 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil Ing. Takáč a Ing. Polaček. Ing. Polaček poznamenal, že ciele 

PHSR KSK stanovené pre mesto Košice považuje za slabé a preto sa zdrží hlasovania. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 39/2023 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa 

predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 5 

Prítomní: 17  

Za: 15                                       Proti: 0                                      Zdržal sa: 2 



 

 

Návrh bol schválený. 

 

 

 

K bodu č. 5 

Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho 

kraja za rok 2022 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala Mgr. Katarína Rosičová, PhD. referent pre analýzy 

štatistických údajov 

 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 40/2023 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa 

predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 6 

Prítomní: 17  

Za: 16                                       Proti: 0                                       Zdržal sa: 1 

 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 6 

Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho kraja na 

roky 2023 – 2027 (s výhľadom do roku 2030) 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala Ing. Barbora Kováčová, poverená riadením odboru 

regionálneho rozvoja 

 

Diskusia: Z diskusie vyplynula úloha – zaslať mailom členom komisie prezentáciu k materiálu 

Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja Košického samosprávneho kraja na roky 

2023 – 2027 (s výhľadom do roku 2030). 

  

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o materiály. 

 

Uznesenie č. 41/2023 
Komisia materiál prerokovala a zobrala na vedomie podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 7 

Prítomní: 17 

Za: 17                                  Proti: 0                                      Zdržal sa: 0  

 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 7 

Spolufinancovanie projektov z Programu Slovensko 2021 – 2027, špecifický cieľ RSO 3.2.  

Vyjadrenie: Materiál prezentoval Ing. Vladimír Hlivák poverený riadením odboru projektov 

a investícií  



 

 

 

 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil Gejza Sačko. Zaujímal sa kto vyberal, ktoré investičné akcie sa 

budú realizovať. Odpovedal mu Ing. Hlivák, že ich vyberal OPaI v spolupráci so Správou ciest 

KSK – ide o investičné akcie, ktorú už majú pripravené projektové dokumentácie a zároveň 

majú aj stavebné povolenie. Do diskusie sa zapojili aj Michal Domik a Ing. Peter Duč, ktorý 

žiadal zaslať mailom informáciu o stave mosta v Trebišove.   

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 42/2023 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 8 

Prítomní: 17   

Za: 17                                         Proti: 0                                   Zdržal sa: 0 

 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 8 

Zabezpečenie úverových zdrojov na financovanie investičných akcií vo výške  

17 650 000 EUR 

Vyjadrenie: Materiál prezentoval Ing. Vladimír Hlivák, poverený riadením odboru projektov a 

investícií 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil Michal Domik, ktorý sa informoval o tom, v akom stave sú 

rokovania s firmou VEOLIA o vypovedaní zmluvy a zároveň žiada tieto informácie zaslať 

mailom. Na otázku mu odpovedal Ing. Hlivák. Do diskusie sa zapojili aj Michal Rečka, Ing. 

Ladislav Takáč, Phd., LL.M. MPA, a Ing. Peter Duč. Na otázky im odpovedal Ing. Hlivák.  

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 43/2023 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 9 

Prítomní: 16 

Za: 15                                     Proti: 0                                     Zdržal sa: 1 

 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 9 

Návrhy, podnety a požiadavky 

  

Diskusia:  Ing. Jaroslav Polaček vyslovene žiadal aby sa rokovania finančnej komisie konali 

v zasadačke 208. Predseda komisie Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová žiadala aby sa zasadnutia 

finančnej komisie z kapacitných ale aj zo zdravotných dôvodov členov komisie, konali 

v Zrkadlovej zasadačke Úradu KSK. 



 

 

 

 

K bodu č. 10 

Rôzne 

 

Vodíkové údolie v Košickom kraji: Cena vodíka za kg. 

Diskusia:  Do diskusie sa zapojili Gejza Sačko, Viktor Mihálik, Ing. Ladislav Takáč, Phd., 

LL.M. MPA, a Ing. Vojtech Sačko. Na otázky im odpovedali RNDr. Katarína Sasaráková a Ing. 

Barbora Kováčová.  

 

 

K bodu č. 11 

Záver                                             

                                            

Predseda komisie konštatoval, že program rokovania komisie bol vyčerpaný a poďakoval 

prítomným za účasť. 

 

 

   .....................................................               ..................................................... 

        Ing. Martin Sokol                          Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová 

    tajomník komisie                          predseda komisie 

 

v.z. Ing. Bernardína Rabatinová 


